
E. De Laurentis: Napoli nie interesuje się Pjanicem

News - ASRoma.pl

W ostatnich godzinach w mediach pojawiły się plotki o silnym

zainteresowaniu Napoli osobą Miralema Pjanica. Dziennikarze zauważyli

nawet w Neapolu przebywającego tam Franco Baldiniego, co połączyli od

razu z możliwymi negocjacjami w kwestii sprzedaży Bośniaka. 

 

Obok agenta piłkarza, doniesienia mediów rozwiał także wiceprezydent Napoli,

Edoardo De Laurentis, który tak oto nakreślił sytuację w wywiadzie dla 

gazzettagiallorossa.it.

Napoli po Pjanica?

- Nie, to nieprawda. To całkowicie bezpodstawne wiadomości. Napoli nie jest

zainteresowane Bośniakiem.

Dlaczego pojawiają się owe plotki? 

- To wina agentów, którzy nie mogą się zamknąć i puszczają w obieg te plotki. Nigdy

nie mieliśmy kontaktów z Romą. Często rozmawiamy w klubie o graczach, którymi

możemy się zainteresować, jednak nigdy nie zasięgaliśmy od Giallorossich

informacji w tym kierunku.
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